
Entrevista a Felip Baez, coordinador esportiu del centre

Entrevista realitzada a principis de març

Hola Felip!

Som alumnes de 2nD d’ ESO i estem fent entrevistes a la 

gent de l’institut. Venim a fer-te una entrevista, d’ acord?

Molt bé, estic d’acord.

Què vas estudiar per ser professor d’Educació Física?

Vaig estudiar INEF a Lleida. INEF és una carrera de 5 anys 

que consisteix en treballar els aspectes de l’educació física 

per a ser professor o entrenador d’educació física.

Quins cursos fas al Vallvera?
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Què és el que t’agrada més de ser professor?

Ensenyar el alumnes allò que més m’agrada a mi, que és 

l’esport, ensenyar a competir, ensenyar a participar, 

ensenyar les parts de l’esport o ensenyar en què consisteix 

l’educació física.

Què és el que t’agrada menys?

La part teòrica de esport, explicar reglaments, explicar els 

aspectes més didàctics de l’assignatura i explicar parts de 

teoria molt avorrides.

Quants anys fa que ets professor?

Fa 7 anys que sóc professor.

Fas molt d’esport?

Sí, habitualment intento anar tres o quatre cops la setmana 

a fer esports pel meu compte, a part de l’esport més lúdic 

que és jugar amb els amics a futbol i jugar a bàsquet, o anar 

a la muntanya a fer esport, com caminar i anar d’excursió o 

anar a fer petites trobades per la muntanya.

Ens han dit que jugaves a futbol, és veritat?

Si vaig jugar a futbol fins als 21 anys. Jo sóc de Mallorca i 

vaig jugar a futbol l’Atlètico Baleares que és un equip de 

Mallorca, fins als 18 anys i després vaig anar a Lleida on vaig 

jugar un any a futbol. Després vaig canviar el futbol pel 



rugbi i vaig estar jugant ambs els universitaris de rugbi de 

Lleida.

Hem vist que organitzes torneigs de futbol. Per què?

Perquè sóc el coordinador esportiu del Vallvera i  m’encarrego 

que tots els alumnes del centre, o la major part dels 

alumnes, practiquin esport; per això organitzo competicions 

esportives de futbol a l’hora del pati, i organitzo 

competicions esportives de futbol o de tennis taula fora de 

l’horari escolar a lloc puntuals de Girona o dins de l’institut.

Si no fossis professor què series?

No ho sé, segurament seria esportista, m’agradaria ser-ho 

d’èlit, tot i que segurament no arribaria; per això, com que 

no arribaria em dedico a alguna cosa relacionada amb 

l’esport, com per exemple professor o entrenador.

És gran el gimnàs del nou institut?

La veritat és que l’he vist un cop, de lluny, i he vist plànols, 

em sembla que sí, comparat amb el gimnàs que tenim aquí, 

que és...CAP, amb lo qual...qualsevol cosa una mica millor que 

el que tenim aquí serà benvinguda.

Creus que el Barça guanyarà la lliga?

Ho té força difícil, l’altre dia va fer una petita relliscada, 

perdent al camp de l’Atletico de Madrid, i el Madrid tot i 

que té un equip força potent, també té davallades, però ara 



per ara va líder, i normalment qui va líder és el que té més 

opcions per guanyar la lliga.

Explica’ns un desig per tota la gent de l’institut?

Doncs, m’agradaria que la gent no només es fixés amb 

l’esport, sinó que a part de l’esport hi ha una altra vida, com 

a estudiant, al costat de l’esport, que és tots els estudis 

bàsics de català, castellà, matemàtiques, història, etc, que 

són molt importants al llarg de la vida. Jo, evidentment, he 

fet educació física, però no només visc de l’educació física, 

sinó que visc d’altres coses que he après i que serveixen per 

treballar, disfrutar i continuar dintre d’aquest món.

Moltes gràcies!
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